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BEAR®EME
THE PEOPLE’S REPUBLIC OF CHINA

REINREY EKRRILSD

Certificate of Quality Management System for Seafarers’ Training
No.

%EH: A B B E AR R
BEGAA CPRAREFMER AN RECEMAND IR, FIEH P AREMEE
FRBANEZHAMRE CPEAREMERR LG . ZBEHN (1978 FiEREI. K
IEF L HEARE E FR ALY AN /8 &k .

THIS IS TO CERTIFY that

whose Quality Management System for Seafarers’ Training of the institution has been

evaluated and complies with the requirements of the Regulations on Quality Management
System for Seafarers’ Training of the People’s Republic of China. This certificate is issued
by the evaluation organization authorized by Maritime Safety Administration of the
People’s Republic of China in accordance with the Regulations of the People’s Republic of
China on Seafarers, and the Regulation of 1/8 of the International Convention on

Standards of Training, Certification and Watchkeeping for Seafarers, 1978, as amended.

RIEH AR BERZHRE £___A Hab, {B 5@t o %A% M % A%
PR (an) , FF o AR 7E s IR A ¢ 25 iE A L

This certificate is valid until , subject to intermediate

evaluation, additional evaluation and follow-up evaluation (if any) which will be endorsed

in the appendix.

HEAA: (L HRFAE) ERBEAAE REA:

Evaluation Organization: (Name and Seal) Signature of the duly authorized official:
KB #:

Issued on:
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BREINREF EKRRZIES RS

Appendix to the Certificate of Quality Management System for Seafarers’ Training

No.
4% Endorsements
WOM M £ Types of the | ¥ # M £  Types of the | H # M £  Types of the
Evaluation Evaluation Evaluation

W % 4 & Result of the Evaluation

& % 45 B Result of the Evaluation

& % 45 B Result of the Evaluation

W% H B Evaluation Date

4% H # Evaluation Date

4% H # Evaluation Date

GO S|

Organization
(4 #An/~% Name and Seal )

Evaluation

w OO M
Organization
(4% #An/A%E Name and Seal )

Evaluation

O I Evaluation

Organization
(4% #An/A%E Name and Seal )
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	培训机构应建立文件化程序，对以下过程进行控制，以保证教学和训练所需的场地、设施和设备以及教材和图书资
	（一）场地、设施和设备的配置、维护保养、使用和管理；
	（二）消耗品的使用与补充；
	（三）租用场地、设施和设备的评估与使用；
	（四）教材和图书资料的计划、选用和管理。
	海事管理机构应建立文件化程序，对以下过程进行控制，以确保船员管理工作所需要的场地、设施和设备符合规定
	（一）场地、设施和设备的配置、维护保养、使用和管理；
	（二）消耗品的使用与补充；
	（三）租用场地、设施和设备的评估与使用。
	（一）实施准备。
	（二）文件审核。
	（三）首次会议。
	（四）现场审核。
	2.审核组内部会议：交流与汇总现场审核情况；
	（五）末次会议。
	（一）审核组和被审核单位各自介绍到会人员；

